
 

ΠΑ.ΣΟ.Κ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τους Υπουργούς:  
1) Αγροτικής Ανάπτυξης κ. Γ. Γεωργαντά 
2) Εσωτερικών κ. Βορίδη 
3)Ανάπτυξης και Επενδύσεων,κ.Α.Γεωργιάδη 
 
Θέμα: «Εκσυγχρονισμός των δημοτικών σφαγείων του νομού Ηρακλείου». 
 
Κύριοι Υπουργοί, 

Η Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση Ηρακλείου το 1999 μετά από τρίχρονη προετοιμασία με τους τότε 
δήμους Μοιρών, Αρκαλοχωρίου, Κόφινα και Αγίας Βαρβάρας προχώρησε στη δημιουργία τεσσάρων (4) 
σύγχρονων σφαγείων στους αντίστοιχους δήμους τα οποία μάλιστα πιστοποιήθηκαν και έλαβαν κωδικό 
της Ε.Ε. 

Με τα τέσσερα (4) σύγχρονα αυτά σφαγεία εξυπηρετήθηκε για πολλά χρόνια ο κτηνοτροφικός 
κόσμος, οι επαγγελματίες κρέατος και οι καταναλωτές του Νομού Ηρακλείου Κρήτης αλλά δυστυχώς με 
τα χρόνια τα σφαγεία δεν συντηρήθηκαν και δεν εκσυγχρονίστηκαν με αποτέλεσμα σήμερα να 
λειτουργεί μόνο αυτό των Μοιρών. 

Επειδή οι ανάγκες του νομού Ηρακλείου είναι πολύ μεγάλες, η επαναλειτουργία των σφαγείων 
είναι επιβεβλημένη τόσο για την εξυπηρέτηση της ντόπιας παραγωγής της Κρήτης όσο και για την 
διατροφική ασφάλεια και επάρκεια του νησιού. 

Επειδή ως υπεύθυνος τότε Αντινομάρχης πρωτογενή και δευτερογενή τομέα δημιουργήσαμε και 
λειτουργήσαμε τα σφαγεία, με Νομάρχη τον αείμνηστο Γιάννη Γαρεφαλάκη, θλίβομαι και προσωπικά 
που σήμερα οι υποδομές αυτές οι οποίες κατασκευάστηκαν με ευρωπαϊκούς πόρους και χρήματα του 
φορολογούμενου πολίτη αφήνονται στην απαξίωση και τη διάλυση με την αδιαφορία της πολιτείας. 

Επειδή οι εκτάσεις και οι εγκαταστάσεις των Σφαγείων, ούτως ή άλλως ανήκουν στους 
Καλλικρατικούς πλέον δήμους Φαιστού, Μινώα Πεδιάδος και Γόρτυνας και η διαχειρίστρια εταιρία 
«Κρόνος Α.Ε» που βρίσκεται σύμφωνα με την πληροφόρηση μου σε εκκαθάριση, δεν έχει κανένα 
ιδιοκτησιακό δικαίωμα.  
 Ερωτάσθε κ. Υπουργοί: 
 
1.Προτίθεστε να εκπονήσετε ένα πρόγραμμα χρηματοδότησης για τον εκσυγχρονισμό δημοτικών 
σφαγείων ώστε να ενταχθούν σ’ αυτό τόσο το Δημοτικό σφαγείο Μοιρών το οποίο λειτουργεί όσο και τα 
δημοτικά σφαγεία Μινώα Πεδιάδος και Γόρτυνας που παραμένουν κλειστά; 
 
2.Προτίθεστε να εκσυγχρονίσετε το θεσμικό πλαίσιο ώστε τα δημοτικά σφαγεία να μπορούν να 
λειτουργήσουν με τις απαραίτητες δικλείδες ασφαλείας για το δημόσιο συμφέρον, με τη συνεργασία 
δήμων με ιδιώτες; 
 

                                                                            Ο ερωτών Βουλευτής 

 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου 
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